

Amendment 005

Request for Proposals (RFP)

Solicitation # CSPS-RFP-1415-NL-1155

Closing Date: April 07th, 2015

Closing Time and Time Zone: 2:00 PM Eastern Standard Time

Title: Office Relocation Services

To All Bidders:

The purpose of amendment 005 of this RFP is to give effect to the following:

A. Questions or Requests for Clarifications

Question 1:

Do Bidders need to enter dollar amounts for applicable taxes on all services, e.g. having summed up all columns A+B+C.

Answer 1:

Bidders must submit their financial bid in accordance with the Pricing Schedule detailed in Attachment 1 to Part 3 of Amendment 004. The total amount of Applicable Taxes must be shown separately. The financial bids are evaluated without the taxes.

Question 2:

Please confirm if bidders are now able to complete revised Attachment 1 part 3 by hand, and will not be disqualified for not having typed up the information instead?

Answer 2:

The Crown confirms that Bidders are now able to complete revised Attachment 1 part 3 by hand, and will not be disqualified for not having typed up the information instead.

End of Amendment 005
Solicitation # CSPS-RFP-1415-NL-1155

Modification 005

Demande de Propositions (DP)

Numéro de sollicitation : CSPS-RFP-1415-NL-1155

Date de fermeture : 07 avril 2015

Heure de fermeture et fuseau horaire : 14 :00 heures, heure normale de l'est

Titre : Services de déménagement de bureaux

À tous les soumissionnaires :

La modification 005 est émise pour les sections suivantes de la DP :

A. Questions ou demandes d'éclaircissements

Question 1 :

Les soumissionnaires ont-ils besoin d'entrer les montants en dollars pour les taxes applicables sur tous les services, par exemple, la somme des colonnes A + B + C.

Réponse 1 :

Les soumissionnaires doivent présenter leur soumission financière en conformité avec le barème de prix reproduite à l'annexe 1 de la partie 3 dans la modification 004. Le montant total des taxes applicables doit être indiqué séparément. Les offres financières sont évaluées sans les taxes.

Question 2 :

S' il vous plaît confirmer si les soumissionnaires sont en mesure de compléter à la main l'annexe 1 partie 3 révisée, et ne seront pas disqualifiés pour ne pas avoir tapé les informations à la place.?

Réponse 2 :

L'État confirme que les soumissionnaires sont en mesure de compléter à la main l'annexe 1 partie 3 révisée, et ne seront pas disqualifiés pour ne pas avoir tapé les informations à la place.

**Fin de la modification 005
No de l'invitation CSPS-RFP-1415-NL-1155**